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Godkjenning av innkalling og saksliste 

Godkjenning av protokoll 

Saker til behandling 

1/24 MR-Dialog med UR, KRIK, D41, Tweens, ungdomsarbeidere og 
Fasteaksjonskomiteen 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Ås menighetsråd 15.02.2024 1/24 

 
 
Forslag til vedtak 
 
Saken legges frem uten forslag til vedtak. 
 
Møtebehandling 

Dialog med UR, KRIK, D41, Tweens, ungdomsarbeidere  

For 4-5 år siden var det tre enheter i ungdomsarbeidet; KRIK, Klubb og TenSing. 
Klubb og TenSing ble slått sammen til D41. Ungdomsrådet (UR) bestemte da å 
«låne» bort en ungdomsarbeider og Tweens oppstod.  

Det er tre felles arrangementer i året for ungdomsarbeidet, som innebærer en 
ungdomsgudstjeneste, og den har nå blitt forordnet. 

 
KRIK (Kristen idrettskontakt) ble representert av Synne (ungdomsarbeider) og 
Daniel (styremedlem): 

Synne startet som ungdomsarbeider i april, med nytt styre i juni. Daniel forteller at det 
er fint å sitte i styret, være med å hjelpe og å planlegge aktiviteter.  
 
Det er KRIK-trening annenhver søndag. De arrangerer også andre aktiviteter og turer 
som Bowling, Rush, slalåm-tur og «leir». Daniel og Michelle var på KRIK-Explore, 
turen ble sponset av KRIK. Det var veldig bra. Ca. 1000 deltakere, og de gjorde 
forskjellige sportsaktiviteter, det var også tid til andre aktiviteter som karaoke og 
blind-date.  

KRIK er gym med tro. Miljøet er veldig bra på KRIK, og det er god energi der. De har 
hatt utfordringer med å være organiserte og å få folk til å følge reglene. Det er en 
vanskelig balanse av og til. De fleste som er med på KRIK er konfirmanter, 
utfordringen er at konfirmantene ikke kommer inn i en gjeng som allerede er der, 
men at de er gjengen. Konfirmantene skal være på KRIK minst 5 ganger, men 
mange er der flere ganger og det er positivt. Oppmøte varierer fra 18-33. De bruker 
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Spond til å invitere/ ha kontroll på hvem som kommer (app for å organisere 
aktiviteter).  

 
D41 ble representert av Aslak (ungdomsarbeider), Fayo og Noah 
(styremedlemmer): 

Klubb for ungdom i alderen 13-19. De har samlinger i arbeidskirken ca. annenhver 
fredag kl. 19-22, hvor de har forskjellige aktiviteter. De har også litt samarbeid med 
KRIK ved ulike aktiviteter. Turene de arrangerer gjør at flere blir interessert i å delta 
på D41. Det er ønskelig å ha D41 hver uke. Det er veldig fritt hva man kan gjøre på 
D41. Ofte spilles det brettspill, Nintendo Switch eller de ser film. De sliter innimellom 
med dårlig oppmøte. På Pysj-cup i høst deltok 28 personer, det var en god blanding 
av konfirmanter og ikke konfirmanter. De døgna, og spilte volleyball fra kl. 18/19, kl. 
02 på natten hadde de global løp. De ble kjent med mange. Vi deltok med to lag, et i 
tøffel- og et i blodklassen. Fellesskapet ble veldig bra! D41 subsidierte deltaker 
avgiften så penger ikke skulle stoppe deltakelse. De ønsker litt mer TenSing/band i 
D41. Det er mange musikalske folk som går på D41. Kanskje de kan ha en 
forestilling. Før jul hadde de konsert på Moer sammen med Tweens. De eldre ble 
veldig glade og fornøyde. D41 står for adressen til arbeidskirken som er Drottveien 
41.  

Har dere instrumenter? Det er akkurat anskaffet en bass, fra før har de gitar, 
trommer, keyboard og flygel i arbeidskirken. 

 
 
 
Tweens ble representert Malin og Ida (styremedlemmer), og Yvonne 
(menighetspedagog): 

Annenhver fredag er det Tweens i arbeidskirne, de er en fin gjeng på 12-22 
personer. Det er seks som sitter i styret, der snakker de om hva som skal skje i 
Tweens. De er med på å bestemme hva som skal skje fremover.  

Det er mange foreldre og andre som stiller opp som frivillige, det er alltid en forelder 
der. De har vært på Rush og leir og vært sammen med D41. Om en månedstid skal 
de overnatte i kirken –  det gleder de seg til! Leir var skikkelig gøy og kaotisk. På en 
«vanlig» Tweens prater de litt, spiller kanonball, har mørke gjemsel, leker og spiser 
litt snacks og har skumrings - tenner lys i korsform, ber og har andakt. Tweens er 
veldig hyggelig, man får møte nye folk fra andre skoler. Det er godt fellesskap, de 
trives og har det bra der. Ina (ungdomsarbeider) ønsker å starte bibelgruppe for en 
Tweens-gruppe til høsten. Det er ofte like mange gutter og jenter der, og i forskjellige 
aldre. MR lurer på om det kan settes en års/semesterplan i menighetsbladet eller på 
nettsiden. 

 
Ungdomsarbeidet 
Hvordan jobbes det med frivilligheten i ungdomsgruppene, er det aktuelt at foreldre 
er med? Hver KRIK har Synne med en student som er aktiv i student KRIK. Det er 
mulig å få foreldre til å være sjåfører/samkjøring for D41. Det er behov for å få med 
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frivillige, men ikke så kult å ha foreldre på D41. Det er bedre om det er andre voksne 
enn egne foreldre, da dette er et fristed for ungdommene. Frivillige får igjen 
tilhørighet! 

 
Kurs 

MILK lederkurs, MILK er slått sammen for Ås og Drøbak. Møtes en gang i måneden. 
De har bibelfortellinger og tar opp ulike temaer. Konfirmanter blir utfordret i å bli med. 

TenSing seminar: er leir, 7 dager på Sunnmøre Folkehøgskule. Der kan de fordype 
seg i ulike ting som dans, teknikk, lyd og lys, video osv. Det er fellessang/kor alle er 
med på. Alle måltider er sammen. Det er TenSing grupper fra hele Norge der, så 
man blir kjent med veldig mange og får venner fra hele landet. Man blir del av et 
større fellesskap! En fantastisk følelse å være med der. Uka avsluttes med en 
konsert hvor de viser frem hva de har drevet med hele uka. 

LIV ledertreningskurs: Der møter man engasjerte folk i frivillighet og ledere. Aslak 
forteller at LIV-kurset ført til at han ønsket å være ungdomsarbeider.  

 
Fellesarrangementene 

Volleyball turneringen (slutten av januar): ungdomsgudstjeneste i arbeidskirka med 
band og lovsang. Det er åpent for alle, kan inviteres flere. Frivillige fra Laget var med 
på både volleyball og gudstjeneste i januar i år. 

Sommeravslutning: Avslutning for året, hagen er sentrum.  

Grøtkveld: Samles i arbeidskirka i midten av desember. Møtes til grøt og 
gudstjeneste og underholdning. Veldig god stemning. I 2023 ble det avsluttet med 
grab the mice, vanligvis lekes det greven og grevinnen denne kvelden.  

 
Ungdomsarbeiderne  

Aslak: Har et stort ønske om å være ungdomsarbeider. Det er utfordrende å være 
alene, og strekke til over alt. Ungdommene har store forventninger. Når Gunder har 
vært med og fikset mat og skumrings, kan Aslak være med ungdommene som er det 
viktigste. 

Synne: Det er en unik jobb, å møte ungdom som skal finne ut av seg selv. På KRIK 
kan de være seg selv uten å prestere. Ungdom er gøy, de er så uforutsigbare. Når 
de kommer første gang, er de ofte usikre og man ser de blir tryggere. Veldig bra at 
man kan kombinere idrett og tro. 

Organisert: Ungdomsteamet består av kapellan, menighetspedagog, ungdomsdiakon 
som skal følge opp ungdomsarbeiderne felles en gang i måneden, samt en til en 
samtaler. Mesteparten av tiden brukes til ungdommene og noe til planlegging. 
Stillingen er stor nok i aktivitetsmengden de har nå. Hvis det skal økes aktiviteter, så 
må man kanskje øke stillingene. 
 



 5  

Tilbakemelding fra MR 

MR takker for jobben som gjøres og at dere ville komme i dag å fortelle om 
ungdomsarbeidet! Kjempe fint å høre om det viktige arbeidet dere gjør!  

Tenk på hva MR kan hjelpe dere med; økonomisk, praktisk hjelp eller samtaler? 
Drøm stort og kom med hva dere ønsker! 

Kan vi få noen av de som allerede er med, til å invitere ungdom inn i 
ungdomsarbeidet?  

Hvordan er overlapp konfirmant/ungdomstrening/praksis ungdomsarbeidet? En del 
av de som er med i D41 er også MILKere. Det er en tydelig parallell mellom deltakere 
i D41 og de på lederkurs. 

Er det ønskelig med inspirasjon eller kurs for ungdomsarbeidere? Tenk på det/søk 
om støtte til dette!  

Kjempe viktig å ha en ungdomsarbeider inn i Tweens. Gjør rekruttering til 
ungdomsarbeidet lettere. 

 
Konfirmantene  

55 (7 i Kroer). Fin gjeng, mange er med på mer enn de trenger. Mangler en kapellan 
nå, så det blir ekstra mye jobb på Yvonne. Konfirmantene er delt i tre grupper (til 
undervisning) i stedet for to som tidligere, det fungerer godt.  

Oppsummering/tilbakemelding fra Gunder (leder UR) 

Vi har nå hørt om symbiosen, konfirmant- og ungdomsarbeid. Flott at det bevilges 
250-300.000 til ungdomsarbeidet. Det er viktig at disse «midlene blir ivaretatt» riktig. 

Oppfølging av ungdomsarbeidere: Synd det er vakanse i kapellan-stillingen. Linda 
har tatt tak i økonomien i ungdomsarbeidet. Kan MR utfordre Linda til å ta et større 
administrativt ansvar for ungdomsarbeiderne frem til ny kapellan er på plass? Usikker 
på om arbeidsgiveransvaret blir ivaretatt bra nok, slik det er nå. Noe må skje for vi 
kan ikke sitte å se på at folk blir sykmeldte. Det er vanskelig at det er tre som deler 
på hovedansvaret for ungdomsarbeidet. Jan Fredrik tar opp dette med kirkevergen 
så snart som mulig. 

Ungdomsdiakon: Ungdomsdiakon Halvor som har et brennende engasjement for 
diakoni og samtaler. Det er utfordrende å komme inn i en ny stilling uten en veileder. 
Det er nå opprettet en ressursgruppe som består av Asbjørn Rønning, Atle Eikeland 
og Gunder. 

TenSing: nå er det muligheter for å få i gang band igjen. For to år siden var det en 
leder-gjeng på 6 personer som ønsket å starte, det strandet av ulike årsaker. MEN 
nå er muligheten her, ungdommene vil ha konsert.  

Gutte-tilbud: det er mye færre gutter, enn jenter på D41. Hva med et «gutte-tilbud» i 
menigheten? Hva med gaming eller friluftsliv? Vi må være med i tiden! Gaming-
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klubb? Halvor og Nordby er i gang. Vi må få ungdommene bort fra tlf. og ut i naturen. 
Kano-tur/prosjekter 2-4 ganger i året?  

Frivillig engasjement: her er det masse å hente! Hvor gode er vi på å ta vare på 
frivillige – hva med å sette dette på dagsorden? Vi har et stort ansvar når vi har 
ungdommer her. Vi har en unik mulighet på menighetshuset, hva med å få i gang en 
kafé for folk som ikke har noe på dagtid?  

Bekymring for utvikling i skolen: Hva med lærere, hvordan skal de klare seg? 
Samlivskurs er borte? Hva med foreldrekurs?  

 

Dialog med Fasteaksjonen – Solveig Nielsen (leder i fasteaksjonskomiteen): 

Fasteaksjonskomiteen har veldig gode rutiner og alt er lagret i en perm hos Solveig. 
Komiteen er selvgående og selvrekrutterende, men arbeidet må forankres inn i 
menigheten/rådet. 

I 2023 var 159 frivillige med på Fasteaksjonen, det var konfirmanter, foreldre, 30 
studenter, samt andre i menigheten. Det var fantastisk! 

I komiteen er gjennomsnittsalderen 62 år. Snittalder på rodeledere er 70 år. Mange 
har stått på i mange år, men det er et generasjonsskifte på gang.  Vi mangler to 
rodeledere nå.  

Inntektene stiger år for år. I «rekordåret» 2017 ble det samlet inn kr. 162.000. Men 
det stiger, i 2022 ble det samlet inn kr. 200.017 og i 2023 kr. 222.767. Bare 
fasteaksjonsmarkedet drar inn kr. 30.000.  

Resultatet i 2023 plasserte Ås menighet som nummer 4 av 1394 menigheter i Norge! 

De to timene vi er ute fra kl. 18-20 er kommer det inn like mye i bøssene som på 
vipps. Det viser at det er viktig å gå på dørene!  

Fasteaksjonsdatoer i årene fremover: 19. mars 2024, 8. april 2025, 24. mars 2026, 
16. mars 2027. 

Fasteaksjonen går veldig bra, men vi må få tak i noen yngre frivillige, gjerne mellom 
30 og 50 år. 

Solveig vurderer å gi seg om 1-2 år, og trenger en trainee som kan overta. 

 

Vedtak  

MR ber Jan Fredrik ta opp med kirkevergen at vedtaket om at fagansatte skal ha 
faglig veiledning av ungdomsarbeidere og ikke arbeidsgiveransvar følges opp. 
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2/24 Tilsetting av kapellan i Søndre Follo prosti med tjenestested Ås 
og Kroer  
sokn 
 

Unntatt etter offentlighetsloven Offl. § 25 første ledd 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Ås menighetsråd 15.02.2024 2/24 

 
 
Saksdokumentet er unntatt offentlighet 
 
 
 

3/24 Regnskap 2023 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Ås menighetsråd 15.02.2024 3/24 

 
 
 
Forslag til vedtak 
 
MR godkjenner årsregnskap for 2023. 
 
Kr. 4000,- av mindreforbruk i forhold til budsjett på ansvar 720 diakoni overføres fra 
2023 til 2024.  
 
Totalt mer/mindreforbruk på kr. xx avsettes/belastes disposisjonsfond.  
 
Møtebehandling 

 
Vedtak  

MR godkjenner årsregnskap for 2023. 
 
Totalt mindreforbruk på kr. 292.332 avsettes disposisjonsfond. 
 

 

4/24 Ferdigstille årsmelding for 2023 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Ås menighetsråd 15.02.2024 4/24 

 
 
Forslag til vedtak 
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MR godkjenner årsmelding for 2023 med følgende endringer.. 
 
Møtebehandling 

 
Vedtak  

MR godkjenner årsmelding for 2023 med følgende endringer. 
• Side 37 - julaftensfeiring, ta med: Flere frivillige deltok. 

• Grønt utvalg: tas inn i årsrapporten selv om det ikke har vært noe aktivitet, Elin F. 
Sæverås skriver. 

 

 

5/24 Gudstjenesteliste 2. halvår 2024 - innspill 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Ås menighetsråd 15.02.2024 5/24 

 
 
Forslag til vedtak 
 
MR har følgende innspill til gudstjenesteliste for 2. halvår: 

•   
  

 
Møtebehandling 

 
Vedtak  

MR har følgende innspill til gudstjenesteliste for 2. halvår: 
• Hvorfor pause mellom 8. og 22. desember, hadde det vært å kutte 22. desember i Ås 

og ha grøtfest med ungdomsgudstjeneste 15.desember? 

• Minner om Global uke – mot moderne slaveri 10.-17. november 

• Søndag for de forfulgte antakelig 10. november 

• Det bør også legges inn en misjonsgudstjeneste 2. halvår 

 

 

6/24 Forberede årsmøte 28. april 2024 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Ås menighetsråd 15.02.2024 6/24 

 
 
Forslag til vedtak 
 
Ann Kristin leder årsmøtet, Linda presenterer regnskap for 2023 og budsjett for 2024. 
Jan Fredrik presenterer årsmelding 2023, gjerne sammen med ledere for noen av 
utvalgene. Elin presenterer/leder arbeidet med målsettinger. Linda er referent. 
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Møtebehandling 

 
Vedtak  

Ann Kristin leder årsmøtet, Linda presenterer regnskap for 2023 og budsjett for 2024. 
Jan Fredrik presenterer årsmelding 2023, gjerne sammen med ledere for noen av 
utvalgene. Elin presenterer/leder arbeidet med målsettinger. Linda er referent. 
 

 

7/24 Menighetsbladet - regnskap/økonomi 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Ås menighetsråd 15.02.2024 7/24 

 
 
Forslag til vedtak 
 
Saken legges frem uten forslag til vedtak. 
 
Møtebehandling 

Følgende e-post ble sendt til MR i forkant av møtet fra Tom Egil Nordengen, på 
vegne av redaksjonskomiteen: 
 
Økonomi og regnskap for Menighetsbladet 
Menighetsbladet for Kroer, Nordby og Ås har for tiden en anstrengt økonomi. Men 
redaksjonskomiteen arbeider langs flere linjer for å søke å bedre dette. Tidligere 
kasserer for Menighetsbladet gjennom 39 år har signalisert at han ønsker avløsning. 
Til kasserervervet har det til nå fulgt disposisjonsrett på to konti tilknyttet bladet, en 
brukskonto og en sparekonto. 
 
I forbindelse med ønske om å overlate kasserervervet til andre, foreslår 
redaksjonskomiteen å gjøre noen praktiske endringer. Formålet med endringen er for 
det første å ha god kontroll over økonomien til enhver tid. Samt få opprettet et eget 
Vippsnummer for gaver til bladet.  
 
Redaksjonskomiteen ønsker at menighetsrådene stiller seg bak følgende forslag til 
vedtak: 
 

1. Budsjett og regnskap legges inn under Ås menighetsråd.  
Her opprettes det et eget Ansvar for Menighetsbladet.  
Menighetsbladet får opprettet et eget Vipps nr. tilknyttet menighetsrådets 
organisasjonsnummer. 
 

2. Daglig leder for Ås menighet attesterer, betaler fakturaer og fakturerer, mens 
kirkeverge eller leder av Ås menighetsråd anviser. Ås kommune er 
regnskapsfører. 
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Vedtak  

MR vedtar følgende: 
 

1. Budsjett og regnskap legges inn under Ås menighetsråd.  
Her opprettes det et eget Ansvar for Menighetsbladet.  
Menighetsbladet får opprettet et eget Vipps nr. tilknyttet menighetsrådets 
organisasjonsnummer. 
 

2. Daglig leder for Ås menighet attesterer, betaler fakturaer og fakturerer, mens 
kirkeverge eller leder av Ås menighetsråd anviser. Ås kommune er 
regnskapsfører. 

 

 

 

8/24 Fest for frivillige i 2024? 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Ås menighetsråd 15.02.2024 8/24 

 
 
Forslag til vedtak 
 
Saken legges frem uten forslag til vedtak. 
 
Møtebehandling 

 
 
Vedtak  

MR er takknemlige for at staben ønsker å arrangere en fest for frivillige. 
MR vedtar å bevilge penger til kakefest. 
 

 
Orienteringssaker 

9/24 Aktivitetsliste Ås kirke og Ås arbeidskirke 2. halvår 2023 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Ås menighetsråd 15.02.2024 9/24 

 
 
Forslag til vedtak 
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Saken tas til orientering. 
 
Møtebehandling 

 
Vedtak  

Saken tas til orientering. 
 

 
Eventuelt 

Ny fast post på agendaen – orientering fra utvalgsarbeid 
Det er ønskelig at det settes opp en fast post på agendaen med orientering fra 
utvalg. Når MRs representant har vært på møte i et utvalg, skal det orienteres kort 
(maks 2 min) om møtet/utvalget. 


